
Historische Vereniging Steenwijk e.o.

NOTULEN ALGEMENE TEDENVERGADERING 7 MAARÏ 2023

I.Welkomstwoord en mededelingen
Voorzitter Bé Puister opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Speciaal woord van
welkom aan erevoorzitter Joop van der Tuin.
Afrneldingen zijn ontvangen van de heer H. Hageman, me!ïouw T. Doorenspleet, de heer J.

Doorten en de heer R Log0neijer.

2.Nohrlsr van de vorise ALV op 2 mqart 2022.
De notulen zijn eerder in verkorte vorÍn gepubliceerd op het inlegvel bij het ledenblad Old
Steenwiek. Later z'jn ze gedeponeerd in het gebouw aan de Markt. Er zrjtr geen op- of
aanmerkingen binnen gekomen. De notulenworden daarom ongewíjzigd vastgesteld.

3.Jaarverslag 2022 door secretaris Anneke Logrtmeij er-Jonkers.
Het jaarverslag wordt voorgelezen door de secretaris mevrouw Anneke Logtmeijer-Jonkers. Er
zijn geen vragen of opmerkingen orrer het jaarverslag.
Voor het eerst hebben de werkgroepen ook een bijdrage geleverd aan het jaarverslag.

4.Firancieel verslag 2022 en begroting 2023
Penningmeester Gerrit Heidinga licht het financieel verslag over2022 en de begroting toe. De
contributie blijft voorlopig ongewijzigd.

5.Verslag kascommissie
De heer H. Jubbega heeft samen met de heer R. Huisman de confole over 2022 uitgevoerd en
besproken met de penningmeester. De heer Jubbega geeft een toelichting van de bevindingen
van de kascommissie.
Hij stelt voor het bestuur decharge te verlenen Vervolgens wordt hel financieel verslag over
2022 ende begroting voor 2023 door de leden goedgekeurd.

6.Benoenling niegw lid kascommissie.
De heer H. Ymker wordt gekozen voor de kascommissie die tn2025 de controle over het jaar
2024 mlverrichten.

T.Bestuursverkiezing.
Volgens rooster van afueden zijn secretaris Anneke Logfneijer-Jonkers en algemeen
bestuurslid Hans Hageman afoedend. Beiden zijn niet herkiesbaar.
De voorzitter spreekÍ zijn waardering uit voor de inzet en de betrokkenheid van beide persooen.
Voor mewouw Logfneijer is er een attentie in de vorm van een bon en een boeket bloemen.
De heer Hageman is afirezig. Ífi1 zal later een attentie via de voorzitter ontvangen.



Het bestuur heeft Anneke Stelling-Middelbrink als kandidaat-bestuurslid voorgesteld . Er zijn
geen tegenkandidaten. De vergadering stemt in met haar kandidatuur en mewou\Àr Stelling
wordt benoemd als bestuurslid.

S.Voorstel tot Statutenwiiziqing
vcevoorzitter Bert Bos geeft een uitgebreide toelichting op dit agendapunt.
Voorafgaand aan de Algemene Ledenvergadering heeft één van de leden de heer R. Huisman
een aantal punten ingebracht. Deze staan hieronder vermeld en worden door Bert Bos tijdens
de vergadering toegelicht.. Het bestuur is hier eerder mee akkoord gegÍum en stelt voor deze
opmerkingen op te nemen in de concept-stafuten.

Art.6lid 1:

Hiervoor te lezen: "Het beshrur beslist omtre,rt de aanmeldingsprocedure (toegevoegd) en
toelating van leden....."

ArrT lid la:
Hiervoor te lezen: o'Door overldden (i.p.v. dood) van het lid',

Art. t4tid2:
Hieraan toevoegen:
e. goedkeuring van de door het bestuur vastgestelde notulen van de vorige Algemene
Ledenvergadering.

Art. 15 lid 4:
Hieraan toevoegen: o'ten hoogste 3 machtigingen peÍ lid." Dus een lid mag slechts 3
machtigingen ontvangen van andere leden.

Art. 18lid 1:

De oproepingstermijn vanALV bedraagt veertien dagen (i.p.v. zÈvendagen)

Er zijn vanuit de vergadering geeo op- of aanmerkingen over de concept-statuten. Ook niet over
de opmerkingen van de heer Huisman.

Volgens de huidige statuten kunnen de concept-statuten vandaag niet worden goedgekeurd
omdat het vereiste aarfial van twee derde van de leden niet aanwezig is.
Daarom is er op 28 maart een tweede Algemene Ledenvergadering gepland waarin de concept-
statuten (inclusief de opmerkingen van de heer Huisman) ter goedkeuring worden voorgelegd.

Vanwege het feit dat er na het verhek van mevïouw Logtrneijer-Jonkers nog geen nieuwe
secretaris is, worden alle bestuursleden afzonderlijk én tezamen door de vergadering
gemachtigd om de nieuwe statuten te ondertekenen bij de notaris net als alle medewerkers van
het notariskantoor.

De heer Huisman stelt voor om na goedkeuring van de nieuwe statuten het Huishoudelijk
Reglement opnieuw te bezien. Het bestuur gaat hiermee akkoord.

9.Uitkomsten ledenonder,zoek door Hogeschool Wi4desheim
Voorzitter Bé Puister gaat in op de uitkomsten van het onderzoek zoals uitgevoerd door
studenten van Hogeschool ttrindesheim.



Uit de gehouden enquëte kwam een waarderingscijfer van 8,2 voor de vereniging ruulr voren,
Dit is vooral gebaseerd op het ledenblad Old Steenwiek, Facebook en de Beeldbank met
historische foto's.
Wat betreft de te organiseren activiteiten is er vooral belangstelling voor een bijeenkomst met
oude foto's/fitns, lezingen en excursies.
verder ajnet door de studenten drie adviezen gegeveo op het terein van:

1. Inteme communicatie.
2. Online communicatie (website).
3. Verjonging.

Begin april vind er een bespreking plaats tussen het besfuur en de vertegenwoordigers van de
werkgroepeo om samen naar de verbeterpunten te kijken.

l0.Vporuitblik 2023-2024 door voorziuer Bé puistpr.
Extawijwilligers zijn nog steeds welkom. Vooral mensen die zich in de historie van Steenwijk
willen verdiepen. Maar ook op het gebied van ICT en het oqganiseren van activiteiten zijn
wijwilligers gewenst.
Over de nieuwe huisvesting sÍtmen met het Stadsmuseum, Hildo Kropmuseunn, Galerie en
Kermis- en circusmuseum wordt in april door de gemeenÍeraad beslist.
De Beetdbank zal de komende perioàe verder wo-rden aangevuld met historische foto's, nuurÍ
ook met de boekencatalogus en gedigitatiseerde nuurmers van Old Steenwiek De website zal
rn 2023 worden vemieuwd.
De documentaire over de Steenwijker Toren is bijna gereed enzalwaarschijnhjk in april voor
het eerst worden vertoond.
Yoor het jubileum 1fi2024 is een speciale commissie ingesteld.

ll.Rondvraas
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondwaag.

l4.Sluiting
Ter afsluiting van de vergadering wordt een fotopresentatie vertoond die gemaakt is door Teun
Smit en Herrie de Vries van de werkgroep Fotografie en Beeldarchief. beze presentatie laat
zien waar de Historische Vereniging Steenwijk en Omstreken voor staat. Te-vens geeft het
inzicht in de diverse werkgroeper en in het belang van wijwilligers. Zondqvïiju,illig;rsr gsorl
historische vereniging! De voorzitter bedankt hen voor hun inzet, creativiteit en enthousiasme.
Dit wordt door de vergadering ondersteuud met een applaus.
Om 20.50 uur sluit de voorzitter de vergadering.

Na de WILTÉ verzorgt Ïieerd de Jong van de ïferkgroep Archeologie Steenwijk (WAS) een
boeiende lezing met als titel '\Ieanderthalers op de Steernvijker Kamp". Hij géeft een schets
van de prehistorie in de omgeving van Steeawijk. Verder gaat hij in op ,ioOpt*tsen en
bijzondere vondsten van de werkgroep, zsalsvuistbijlen en bladspitsen
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Historische Vereniging Steenwiik e.o.

NOTUTEN ATGEMENE TEDENVERGADERING 28 MAART 2A23

l.Welkom
Voorzitter Bé Puister opent de vergadering en heet naast de twee overige
bestuursleden (Gerrit Heidinga en Johan Doeven) nog twee leden welkom. Het
betreft de heren Huisman en Van Essen.
Met kennisgeving afweng zijn de bestuursleden Anneke Stelling, Liesbeth
Herrnans en Bert Bos.

De voorzitter geeft aan dat deze tweede Algemene Ledenvergadering vereist is
omdat bij de eerste vergadering op 7 maartjl. niet twee derde van de leden
aanwezig waren. Dit is volgens de huidige statuten een vereiste om de nieuwe
statuten goed te keuren.

2.Voorstel tot Statutenwij ziging
De voorziuer licht kort de reden van de statutenwij zigngtoe. Verder verwijst hij
ook naar de aanvullingen op de concept-statuten zoals aangeleverd door de heer
Huisman.
over de concept-statuten en de aanvullingen zijn tijdens deAlgemene
Ledenvergadering op 7 maart jl. geen op* of aanmerkingen gemaakt door de
aanweztge leden.

Er worden tijdens de vergadering nog twee vragen c.q. opmerkingen gemaakt.
1. Waarom wordt het woord "Schriftelijk" steeds met een hoofdletter

geschreven?
2. Blj Artikel 16 lid 2 wordt vermeld dat de inhoud van de notulen ter kennis

van de leden wordt gebractrt. De heer Huisman vraagt ztch af of o'ter

kennis van de leden" moet worden gewijzigd in "ter goedkeuring aan de
leden"? \Maarschijnlijk wordt hier bedoeld dat de notulen nadat ze zijn
goedgekeurd door het bestuur ter kennisnÉrme worden gedeponeerd zodat
de leden er kennis van kunnen nemen. Tijdens de eerstvolgende Algemene
Ledenvergadering worden ze dangoedgekeurd door de leden.

Afgesproken wordt dat beide punten door de voorzitter met de notaris worden
afgestemd.



Vervolgens worden de concept-statuten unaniem goedgekeurd,

Tijdens de Algemene Ledenvergadering van'l maartis afgesproken dat na
ondertekening van de nieuwe statuten het Huishoudelijk Reglement wordt
gekeken. De heer Huisman stelt voor om hierin iets op te nemen over ereleden,
mÍmÍ ook over schorsing van leden.

3.Rondvraag
De heer Van Essen memoreert aart het feit dat de Historische Vereniging
IJsselham de laatste tijd regelmatig lezingen organiseert. Hij vraagt zich af of wij
hier bij kunnen aansluiten.
De heer Huisman doet melding van het feit dat de Historische Vereniging
lYeststellingwerf ook al jaren een uitgebreide lezingencyclus organiseert.
De voorzitter geeft aan dat de activiteitenkalender voor 2023 onlangs is
vastgesteld. Naast de lezing van de \Merkgroep Archeologie tijdens de Algemene
Ledenvergadering vanT maartsÍ.aat de documentaire over de Steenwijker Toren
in het voorjaar gepland. In het najaar zal er dan nog één ledenactiviteit worden
georganiseerd. Het onderu/erp moet nog worden vastgesteld. Vanuit het bestuur
denkt Bert Bos na over een excursie voor de leden. Dit vergt echter wel de nodige
voorbereidingstijd. Mogelijk dat dit iets is voor 2024.

4.Sluitine
Om 20.30 uur sluit de voorzitter de vergadering.

in de bestuursvergadering van 13

Voonitter: Bé Puister Gerrit Heidinga


